
Referat fra Generalforsamling Vejlaug M4, mandag den 1. maj 2023 kl. 1930. 
 
 
Tak for en hyggelig generalforsamling i går og igen i år tusinde tak til hr. og fru. Skovmand for at 
lægge matrikel til og (næsten uden pres) at sørge for drikkevarer, tak til jer:)  
 
Der var igen i år et rigtigt flot fremmøde.  
 
Bestyrelsen kunne berette om et forgangne år, hvor: 
 
- bænkene omkring Kildebjerg er blev opsat 
- legepladsinspektion og efterfølgende udbedringer blev udfærdiget 
- legeplads udvidelsen sat i bero grundet økonomi 
- et projekt om mere "vild med vilje" ligeledes udsat grundet manglende interesse  
 
Bjarne fremlagde foreningens økonomi, som fortsat ser fin ud og ingen kommentar hertil ifm. 
mødet.    
 
Bjarne har sendt kontingentopkrævning ud:  
 
"I bedes venligst overføre kontingent for 2023 på kr.1.350,00 til bankkonto i Nordea, Reg.nr. 2264 
Konto nr. 4392-275-512 senest 10. maj 2023" 
Husk at skrive navn og hus nr. på indbetalingen. 
 
(Der varsles om mulig kontingentstigning til den "store" forening pr. 2024) 
 
I forlængelse af ovenstående kan jeg meddele, at Bjarne desværre stopper som Kasserer, men at han 
trygt vil overlade posten til Mia (og måske lidt Jonas), så tillykke til Mia (og Jonas)  
 
Tak til Bjarne for den gode indsats som kasserer.  
 
Den nye bestyrelse, som blev valgt i går er som følger:  
 
Formand: Nicolas Skovmand 
Kasserer : Mia  
Medlem: Jesper  
Supplant: Carlo 
Revisor: Viggo  
 
Tillykke til jer og til os:)  
 
 
Festudvalget er:  
 
Lone, Danny, og Lennart 
(Festudvalget fastsætter snarest en dato for årets vejfest)  
 
 



Under indkomne forslag og evt. kom følgende:  
 
- Vejbom på Skovagervej og særligt omkring stoppestederne for skolebusserne. 
(måske den nye bestyrelse kunne tage dette punkt med videre)  
 
- Kontakt til kommunen vedr. lokalplan 1057, som bl.a. omhandler sekundære bygninger.  
(Måske Michael og den nye bestyrelse kunne snakke sammen omkring dette punkt)  
 
-  Optegning af hajtænder i kryds.  
(Camilla vil forsøge at tage kontakt til kommunen vedr. dette punkt)  
 
- Indkøb af nyt festtelt  
( Dette vil festudvalget + fru. Skovmand varetage)  
 
Betalingen til dette vil foreningen stå for, og der vil bliver udfærdiget et lille "skriv" vedr. regler for 
lån og brug af telt:)  
 
Sidst, men ikke mindst, vil takke af for nu og overlade posten som formand til hr. Skovmand:)  
 
 
Venlig hilsen 
 
Lennart Winther  
 
Kildebjerg Skovvej 12a 
8680 Ry  
 


